



Le texte français se trouve ci-dessous...

It's February. February generally sucks. It is the shortest month of the year but, let's be honest, it usually feels like the longest month in the calendar. And, well, February 2021 isn't shaking up to be one we're going to remember for positive reasons.

But think of this... the sun rose at 7:23 a.m. on February 1. And it set that day at 5:10 p.m., giving us just about 9 hours and 47 minutes of daylight. The sun will rise on February 28 at 6:42 a.m. and will set at 5:48 p.m. That's 11 hours and 6 minutes of daylight (with no daylight savings time tomfoolery in there)! If that isn't reason enough to celebrate February, I don't know what is. So, this month, if you're feeling the February blues, just remember that by the end of the month our days will longer, we'll be heading into spring, and that summer is just around the corner! Plus, we get to celebrate our sweethearts on February 14th!

Please, stay well, wash your hands and wear your mask, and look for sunshine to enjoy. Here's hoping that within a few months we're able to gather again...



A snowman at the Ottawa sign in the ByWard Market on the morning of Saturday, Jan. 16, 2020.

(Shaun Vardon/CTV News Ottawa)

2020 General Trivia contest -- looking for participants!

We have a super-fun evening planned for Thursday, February 18. Join us for a night of trivia fun celebrating/trashing the year that was 2020. Member Tim McGurrin has built a fun and challenging general trivia quiz that looks back on 2020. Yes, there will be some music, but the quiz will also cover general entertainment, pop culture, sports and other things that made 2020 so "special". We'll play online, using Zoom.

Most of you have probably used Zoom already. If not, it is easy to log in using the link provided by the host, but if you haven't used ZOOM, you may want to [familiarize yourself](#) with how it works before the game. The host and moderator will set up the rooms and will do a walkthrough at the beginning, so everyone is comfortable with the technology before the game begins.

Game time will be 7:30 p.m., but you will be able to join the meeting at any point after 7:00 p.m. If you are unfamiliar with Zoom, please try to join before 7:30 for some tips and tricks to using it. We expect the quiz will take 90 minutes or so to play.

Tim has volunteered his time to create and run the quiz. However, your club will be donating to a charity he supports, [Shelter Movers](#), to thank him for his time.

To register for this free event, send an email to bytown.heritage.club@gmail.com by February 15. Please write **QUIZ** in the subject line.

Show us your snow designs!

Don't forget our snowperson-building contest. Build a snowman (or anything else you feel inspired to build with snow) between now and March 1 and send us a picture of your creation. We'll award five prizes to winners chosen by the executive. We're looking for you to be creative, fun, silly, snarky, ridiculous, or downright brilliant in your design and execution. Take a picture and send it (by Tuesday, March 2) to bytown.heritage.club@gmail.com. Please write **SNOWMAN** in the subject line.

That's it for this month. Stay well...

Your By-Town Heritage Club Executive

Nous sommes en février – un mois généralement plutôt désagréable. C'est le mois le plus court de l'année, cependant, il semble durer éternellement lorsqu'on le compare aux autres mois. Il est peu probable que nous aurons des souvenirs chaleureux du mois de février 2021.

Toutefois, pensez-y bien! Le soleil s'est levé à 7 h 23 le 1^{er} février, et il s'est couché à 17 h 10 – nous faisant cadeau d'environ 9 heures et 47 minutes de lumière du jour ! Le 28 février, le soleil se lèvera à 6 h 42 et se couchera à 17 h 48 pour un total de 11 heures et 6 minutes de lumière du jour (sans l'impact de l'heure d'été) ! Voilà donc finalement une bonne raison pour célébrer le mois de février. Enfin bref, si vous vous sentez abattu par le mois de février, souvenez-vous qu'à la fin du mois, nos journées seront plus longues, le printemps arrive, et par conséquent, l'été est à deux pas d'ici ! En plus, il y a la fête des amoureux le 14 février !

Portez-vous bien, lavez-vous les mains, portez votre masque et cherchez les

occasions pour bien profiter du soleil. En espérant que d'ici quelques mois, nous pourrons nous réunir à nouveau...



Un bonhomme de neige à l'enseigne d'Ottawa dans le marché By le matin du samedi 16 janvier 2020 (Shaun Vardon / CTV News Ottawa)

Appel pour participants - Un jeu questionnaire sur l'année 2020 en général

Nous avons une soirée de plaisir au calendrier pour le jeudi, 18 février. Participez en grand nombre à cette soirée jeu-questionnaire afin de "célébrer" l'année 2020 et la mettre dernière nous. Le membre Tim McGurrian a concocté un jeu-questionnaire général amusant et stimulant portant sur l'année 2020. Oui, il sera question de musique, mais le jeu comprendra également les divertissements en général, la culture pop, les sports et d'autres sujets qui ont fait de 2020 une année si « spéciale ». Le jeu se déroulera en ligne, via Zoom.

La plupart d'entre nous avons déjà utilisé Zoom. Sinon, il est facile de se connecter en utilisant le lien fourni par l'hôte. Si vous n'avez pas utilisé Zoom, vous voudrez peut-être vous familiariser avec son fonctionnement avant le match. (Ce lien anglophone pourrait vous aider : [familiarize yourself](#).) L'hôte et le modérateur s'occuperont de l'installation des salles de jeux et feront une démonstration du déroulement du jeu au début afin que tous soient à l'aise avec la technologie avant le début du jeu.

Le jeu-questionnaire débutera à 19 h 30, mais nous vous encourageons à nous joindre à compter de 19 heures, surtout si vous n'êtes pas familiers avec Zoom. Des conseils et astuces pour utiliser Zoom seront partagées dès 19 heures. Nous prévoyons que le jeu-questionnaire aura une durée de 90 minutes.

Tim s'est porté volontaire pour créer et exécuter ce jeu-questionnaire. Cependant, votre club fera un don à une oeuvre de charité qu'il supporte, [Transit Secours](#), pour le remercier pour

son temps.

Pour vous enregistrer à cet événement gratuit, envoyez un courriel à bytown.heritage.club@gmail.com d'ici le 15 février et indiquez « **JEU QUESTIONNAIRE** » dans la ligne d'objet.

Partagez vos personnages de neige !

N'oubliez-pas notre concours « bonhomme de neige ». Faites un bonhomme de neige (ou toute autre chose qui vous inspire avec de la neige) d'ici le 1^{er} mars et envoyez-nous une photo de votre création. Nous attribuerons cinq prix aux gagnants choisis par l'exécutif. Nous recherchons des qualités créatives, amusantes, idiotes, sournoises, ridicules ou carrément brillantes dans votre conception et votre exécution. Prenez une photo et envoyez-la (avant le 2 mars) à bytown.heritage.club@gmail.com. Veuillez indiquer « **BONHOMME DE NEIGE** » dans la ligne d'objet.

C'est tout pour ce mois-ci. Portez-vous bien !

Vos dirigeants du Club Héritage – Chapitre By-Town

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES

NOTE: Dues are \$20.00 per year

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers

- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following details:
- The response to the security question linked to your e-transfer
- The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
- The amount of your e-transfer
- Your name and membership number

For tips on sending the email money transfer, see our [website](#).

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES OR MONEY ORDERS FOR ANY PAYMENT.
- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque

- Make cheque out to 'LISE JETTE' and mail to:

HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)
5 IMP DU CHARDONNAY
GATINEAU QC J9H 7P2

INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET COTISATIONS

Note : Le coût de la cotisation est de 20 \$ par année.

MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)

- Envoyez un courriel avec les détails suivants
à treasurer@bytownchapter.com :
- la réponse à la question de sécurité liée au virement électronique
- la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
- le montant de votre virement électronique
- votre nom et numéro de membre

Pour obtenir des conseils sur le transfert électronique d'argent, consultez notre site web.

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :

- VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N'ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES POSTDATÉS NI LES MANDATS-POSTE POUR TOUT PAIEMENT.
- Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquant que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité.
- Faites votre chèque libellé à 'LISE JETTE' et le faire parvenir à :

CLUB HÉRITAGE (chapitre By-Town)
5 IMP DU CHARDONNAY
GATINEAU QC J9H 7P2



February 2021



Copyright © 2020 By-Town Heritage Club All rights reserved.

Our mailing address is:

5 IMP DU CHARDONNAY

GATINEAU QC J9H 7P2

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).